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Tisztelt Képviselő-testületi

Az alábbiakban rövid tájékoztatást kiváriok adni a Rákóczifalva SE
2017/18 évi feladatairól, sportolőinak eredményeiről, illetve a Dencs Antal
sporttelepen végzett fejlesztésekről, felújításokról.

A sportegyesület labdarúgó szakosztályának eredményei

A Rákóczifalva SE labdarúgó szakosztályá.nak hét korosztályban
jelenleg körülbelül 120 igazolt játékosa van. Korosztályaink: U7-U9•Ul1-
U 13-UI 6-U 19-felnőtt. Ezekkel a csapatokkal három edző foglalkozik:
Komáromi György: U19, Zakar Pál: U16, Ruskó Zsolt: U7-U9-U1 1-U13-
(elnőtt.

A felnőtt csapatunk a június közepén véget ért 2016/17 évi bajnoki
szezonban a megyei 1. osztályban a 13. helyen végzet ás ezzel jogot szerzett,
hogy a következő szezonban is ebben az osztályban szerepejen. Az utolsó
bajnoki mérkőzésen három játékosunkat bűcsúztattuk el az aktív játéktól,
Nász Norbertet, Kácser Istvánt, Szoboszla.i Imrét, akik hosszú évekig
szerepeltek egyesületünkben. Ebben a korosztályban heti három edzést
végzünk (kedd-szerda..péritek) a Dencs Antal sporttelepen. Az itthoni bajnoki
fordulókat mindig szombaton játssza csapatunk, ahol átlagban 150 szurkoló
látogatja a mérkőzéseinket.

Két utánpótlás csapatunk (U19-U16) Komáromi György ás Zakar Fái
vezetésével a tavalyi évhez hasonlóan újra bajnoki cimet szerzett a megyei
korosztályos bajnokságban, Az U19 csapatunk egy vereséggel végzett az élen,
U 16 csapatunk az előző évhez hasonlóan újra. veretlenük szerezte meg a
bajnoki címet. Itt is heti három edzésen vesznek részt labdarúgóink (kedd..
csütörtök -péntek).

A legkisebb korosztályaink (U7-U94J1 I-U13) a Magyar Labdarúgó
Szövetség által szervezett OTP Bank Bozsik programba vesznek részt, ahol
torna rendszerbe szerepelnek 6 település részvételével. Ebben a programban
rendszeresen szoktunk fordulót rendezni a Denes Antal sporttelepen.
Ezeknél a korosztályoknál életkortól függően het.i 2-3 edzésen vesznek részt.

Sportegyesületünk 2017.08.02. Szolnokon megrendezésre kerülő
Megyei liga értekezleten megkapta a Megyei L osztályz csapatok közt a
legsportszerübb csapat cirnet.
2Ol7hen és az idén is megrendeztük a már hagyományosnak mondható
sportbálurikat amiknek a hevételeit a Denes Antal sporttelepen végzett
fejlesztésekre fordítottunk

BESZÁMOLÓ

E16terjestő: Ruskó Zsolt RSE lnök
Késztette: Ruskó Zsolt RSE Elnök

lkt. sám 12018.

Rákóczifaiva Város Önkormányzat Képviselő—testületének
2018. április 24-l soros nyílt ülésére

rJtir 1 .1 .





Pályázatok

Az előző évekhez hasonlóan sikeresen pályázatot nyújtotttink be a Tac
pályázatha. A Borovi Zrt. jóvoltából sikerült a megnyert összeget igénybe
vennünk Utánpótlás fejlesztésre, beadott pályázatunkat utazási költség,
versenyeztetési iöitségek, felszerelések vásárlására használtuk fel. Tárgyi
eszköz címszó alatt laptopot, nyomtatót, hangosítást és 1db fűnyiró traktort
vásároltunk. 201 7.ápriliban benyújtott pályázatunk jóvoltából 2.500,000 Ft
értékben új korlát kerül felszerelésre a center pálya körül. Az MLSZ pálya
felújitási programjára is sikeresen pályáztunk itt labdafogó háló és kispad
beszerzés fog megvalósulni. 2017 februárba sikeresen pályáztunk Szintén a
Magyar Labdarúgó Szövetségnél Teqball asztalra, aminek 800.000 Ft az ára
és 10% önrészt kellett biztosítani egyesületünknek. Ez a sportszer a
emlékmű melletti részen van felállítva, de keressük a helyet neki, hogy
megfelelő körülmények között tudják használni. 2018 márciusában
delibrillátor pályázaton nyújtottunk be sikeres pályázatot, ami a nyár
folyamán fog az egyesületünkhez kerülni

Fejlesztések, karbantartási munkák a sportpályán

A Dencs Antal sporttelepen jelenleg 1 fő állandó munkatársunk van
Zakar Pál személyében, aki évek óta lelkiismeretesen végzi a munkáját. A
terület nagysága miatt szükségünk volt még egy dolgozóra, de sajnos jelenleg
még nem tudtuk olyan embert találni, aki közfoglakozott programon
keresztül tudnánk alkalmazni. A takarítási, mosási feladatokat Gyenge
Sándorné végzi el közfoglalkozottként.
vek óta kisebb nagyobb felújításokat, fejlesztéseket végzünk
létesítinényünkben. A 2017 évben a lelátón alakítottunk ki járdát, illetve
korlátot szerelünk fel a lépcsó meUé és a lelátó rész felső részére. Teljesen
megújult a játékos kijáró rész, ide teljesen új oszlopok és táblás kerítés
elemek lettek felszerelve. A 2016 decemberében átadott müfüves pálya mellé
pihenőt építettünk a hol kulturált körülményeket tudunk biztosítani a
műfüves pálya használóinak. 2018, elején elkezdtük az öltöző épület
felújítását. Az egyesület saját bevételből, illetve támogatók, szponzorok és a
baráti kör segítségével tudta megvalósítani a munkákat. Beépítésre került 8
db beitéri ajtó,2 db hőszigetelt ablak. A játékvezetői öltöző teljesen megújult.
Új burkolatot kapott a padló, csempézés, tisztasági festés történt ezen a
részen, illetve szalagfüggöny lett. felszerelve és Új bútorok lettek beszerezve.
Ezeknek a munkáknak sz össz értéke kb 1.000.000 Ft volt. Az idei sportbál
bevételéből két öltözőben új padok lettek beszerezve 230.000 Ft értékben.
szintén a sportbál bevételéből 2 öltözőt fogunk leburkolni. A nyár közepéig
teljesen meg fog újulni a center pályánk környezete. A pá]yázatoknál említett
táblás kerítés lesz felszerelve körbe a jelenlegi korlát helyén, illetve mindkét
kapu mögött 20-20 méttres labdaíbgó háló lesz felszerelve majd a két kispad
Is ie lesz cserélve sz előrá.soknak megfelelően. 60 db műanyag szék lett
beszerezve, amiket a center pálya és arnűfüves pálya mellé fogunk
felszerelni a harát.i kör segítségével. Szintén a baráti kör jóvoltából kerékpár
tárolók is lesznek ‘ártva, amiket az öllöző előtti részeit íbgunk feláilitaná
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támogatói

Eresüietünk büszke rá, hogy a mér az imént említett baráti kór
jővo1tábó rengeteg felüjítást el tudunk végezni. Szinte nincs oyan munka,
amiben nem tudunk tőlük segítséget kérni. Szeretném név szerint
megemlíteni ezeket az embereket: 3ürzi József, Szelei József, Aszádi Tibor,
Holoveoz László, Szécsi Zoltán, id. Komáromi György, Manzéger József,
Szilágyi István, Űrögdi László
Csapatunk támogatói voltak eddig a 2017 évben, Dudás Attila, Szabados
László (Szabados Hús Kft), Fiorovi Zrt, Fazekas Gurniszerviz, Fehér Fékség,
Bunge Zrt, SKF csapágy Kft.

Tisztelt Képviselő-testület!

Kérem, hogy beszám$ómat elfogadni szíveskedjenek.

Rákóczifalva, 2018. április 10.
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